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Impact of real estate taxes on the finances of regional 

groups 

Abstract:  
Taxes on real estate wealth play an important role in achieving a 

country's financial objectives, and in this context the efficiency of 

local financial performance is directly coupled with the efficiency 

of collecting those resources, However, many problems hinder the 

collection of these taxes, which has made their outcome over 

decades stable and even deteriorating at other times, and from this 

point of view it is necessary to develop this important resource 

while maintaining tax fairness on the one hand and efficiency on the 

other in order to reach optimal tax performance and thus develop 

this important resource for regional groups 

 ــــــــــــــــــــــ



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

357 

 

Keywords:  Tax, built-up properties, regional groups 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

358 

 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

359 

 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

360 

 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

361 

 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

362 

 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

363 

 



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

364 

 

                                                           



ISSN: 2333-0133 مجلة الاجتهاد للدراسات القانونية والاقتصادية 
333 - 333 ص          0100السنة  10العدد:  01المجلد:  

 

365 

 

 

    


